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Acta Sessió Plenària Ordinària de 29 d’abril de 2.013 

Quan són les 09:30 hores del dilluns 29 d’abril de 2.013, es reuneix al Saló d’Actes de la 

Casa Consistorial la Corporació en Ple per celebrar sessió ordinària en primera 

convocatòria. Sota la presidència del Batle, Mateu Ferrà Bestard i  hi assisteixen els 

següents regidors: Sra. Aina Torres Capó, D. Joan Peralta Palmer i el Sr. Javier Belnguer 

per part de Convergència per les Illes, el Sr. Pere Joan Salleras, per part del Partit 

Popular, i el Sr. Gabriel-Joan Seguí Albertí per part d’Esquerra Republicana. 

La  Sra. Barceló Vives,Margarita es troba absent.  

Es troba present la  Secretària Accidental de la Corporació, la Sra. Begoña Caules, que 

dóna fe de l’acte. 

Es verifica que es dona el quòrum exigit a l’Art. 90 del RD 2568/1986,del Reglament 

d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals, de 28 de 

Desembre, per a la vàlida constitució del Ple. 

El Sr. Batle declara oberta la sessió i passen a tractar-se els següents assumptes dins 

l’ordre del dia:  

Primera part: Dictament Comissió Informativa 

 

1.- - Modificació de l’ordenança reguladora del preu públic per l’utilització 

dels aparcaments públics fora de la via pública. 

La Secretària dona compte del Dictaminat per la Comissió. 

Pren la paraula el Sr. Mateu Ferrà,batle de la Corporació, i explica que el parquímetre 

està col.locat i en via de prova i que durant el termini d’exposició pública i es farà 

publicitat de l’aparcament.  

Pren la paraula el Sr. Gabriel Seguí comentant que s’hauria de fer un cartell amb varis 

idiomas .  

Entre tots es decideix que estarà amb català, castellà, anglès, alemany i francés. 

El regidor Sr. Gabriel Segui sol.licita que també sigui remès als serveis d’hosteleria per 

desembossar la Volta del General, on a l’entrada hi aparquem molts de cotxes. 
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El Sr. Pere Salleras proposa modificar la quantia del punt “7.4.1 de l’ordenança, i 

sol.licita que es passi a 100 €-  

Es passa a la votació i s’acorda: Aprovar per unanimitat dels presents la Modificació de 

l’Ordenaná reguladora del preu públic de l’aparcament Compte Sallent, amb la 

rectificació del preu de la sanció regulada al punt 7..4.1, que passa a ser de 100 €- 

 

 

2.- Pla Obra i Servei 2011 

El Batle pren la paraula i explica que el Consell de Mallorca de moment no ha pagat 

cap de les factures anteriors i que l’empresa Amer e Hijos així com el Banc de València 

ens telefonen constantment. Per aquest motiu i per demostrar que per part de 

l’ajuntament es fa tot el posible l’ajuntament avança el pagament de la part que li 

correspon de les 4 Certificacions aprovades.  

Es passa a la votació de la proposta d’aquest punt i s’acorda per unanimitat dels 

presents:   

- Ratificació i aprovació del Decret d’aprovació de la factura S13 N49, Registre entrada 

Ajuntament núm. 369. Autotitza el seu pagament. 

- Es pren raó de la cessió de crèdit corresponent a la 4 Certificació núm factura 

S13N49, i efectuar el manament de pagament i la seva autorització. 

- Aprovar el pagament del percentatge corresponent a l’ajuntament corresponent a les 

4 primeres certificacions.  

 

4.- MOCIO del Grup Esquerra Republicana referent a les carències en la 

senyalització viària urbana al municipi. 

Pren la paraula el Sr. Mateu Ferrà i sol.licita el representant del Grup Esquerra 

Republicana que expliqui a tots els representants del Ple la present moció que la 

Comissió Informativa ha dictaminat favorablement. 

El Sr. Biel Seguí explica que es presenta d’una forma genérica per exemple per realizar 

un llistat de carrers sense nom  . Que s’arreglin les plaques que están en mal estat i un 

poc anar revisant tots els carrers i places per tal que quedin el màxim de identificades. 
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El Sr. Mateu Ferrà diu que troba possitiu aquesta revisió i que es podría fer un estudi 

per quantificar i evaluar els carrers sense identificar i els carrerons que no tenguin 

nom. 

Es passa a la votació i s’acorda Aprovar per unanimitat dels presents la Moció amb el 

sentit de realizar un estudi que serviría per quantificar i evaluar tots els carrers , 

carrerons i places sense identificar o amb el cartell amb deficiències.  

 

 

Segona Part: Control i fiscalització de l’acció de Govern 
 

 

1.- Ratificació dels Decrets de Batlia : 

Pren la paraule el Sr. Batle i explica el tema del Conveni de colaboració entre policies 

locals i la proposta d’associació per donar-se suport entre els municipis d’Andratx, 

Esporles, Valldemossa, Puigpunyent i Estellencs. 

El Sr. Biel Seguí pren la paraula i manifesta que li sembla molt bé i positiu el fet de 

col.laboració entre municipis i poder comptar amb els mitjans materials que poguem 

compartir. 

Es vota i s’acorda 

Ratificar per unanimitat els Decrets de Batlia: 

- Aprovació del Pla Objectius Policials 2013 

- Fons Seguretat Pública 

- Iniciativa associació Policíes  

- Nomenament representants Consorci Aigües. 

 

 

 

2.- Conveni entre l’Ajuntament de Banyalbufar i Esporles per el reforç de les 

plantilles policials per circunstancies especials o per causes extraordinàries 
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El Sr. Batle explica que arrel del Fons de Seguretat Pública s’ha firmat aquest conveni 

per poder tenir més punts i per, en cas de necesitar un reforç de plantilla, poder tenir 

l’ajuda i suport de la plantilla policials d’Esporles. 

S’acorda, una vegada realitzada la votació, Aprovar per unanimitat el Conveni . 

 

3.- Precs i Preguntes 

Pren la paraula el Sr. Pere Salleres i sol.licita información envers el Dic del Port. 

El Sr. Batle li diu que varen tenir la visita d’una técnica que va fer fotos i estem 

esperant que diguin coses. No hi ha projecte, tant sols varen veure l’estat en que es 

troba el Dic i ells valoraran com arreglar-lo. 

El Sr. Salleras sol.licita información envers el tema d’un escrit d’entrada en relació a la 

numeració del carrer Miramar, 3 (¿)- 

El Batle li diu que es sol.licitarà al tècnic que comprovi si hi ha d’haver correlació amb 

la numeració entre sòl urbà i rústic i que creu que no. Q ue per tant se li donarà una 

altre alternativa en quan a la numeració- 

El Sr. Seguí explica que al Camí de la Indiotéria i Genova están enumerats 

correlativament.  

El Sr. Salleras diu que al manco es contesti als propietaris de l’immoble envers una 

numeració o una altre sol.lució.. 

 

El Sr. Salleras demana pel tema dels regants. Vol saber si s’ha fet qualque passa i de la 

col.locació del tub que es va posar al torrent. 

El Batle li diu que no s’ha fer res més . El sobrant de la Font que anava al torrent es 

recondueix amb aquest tub. 

 

El Sr. Biel Seguí sol-licita información envers informe geològic del Cos. 



 

 

Ajuntament de Banyalbufar 

Plaça de la Vila, 2 | 07191 Banyalbufar | T 971 14 85 80 | F 971 14 85 20 | e-mail ajuntament@ajbanyalbufar.net 

 

 

El Batle li diu que s’ha propost col.locar una barrera natural amb unes mesures 

dictaminades a l’informe , a 7,5 metres del perímetre del penyassegat i evitar que els 

cotxes aparquin o acostin a la vorera.  

El regidor Sr. Seguí li demana envers les aigües pluvials. 

El Batle li diu que a l’informe de l’aparcament hi havia la gestió que es faria i que 

Costes diu que ho hem d’enviar a l’autoritat competent de la CAIB, que és Recursos 

Hídeics. 

El Sr. Seguí també està interessat en saber que passa amb el tema del tótem . El Batle li 

explica que falta documentació de determinats negocis.  

El regidor li demana si amb el preu inclou el manteniment o garantía atès que son molt 

de doblers. I també si està descobert està a l’abast d’actes vandàlics. 

El Batle li respòn que hi entra el manteniment i actualització, i que en quan a la 

ubicació s’està valorant posar-lo a l’entrada de l’aparcament. 

 

El Sr. Seguí demana envers l’aparcament del Cos. 

El Batli li diu será un aparcament per gestionar-lo però que fins que no hi hagi la 

concessió per part de Costes tot està endarrerit. Primer han d’autoritzar la concessió i 

llavor es mirarà com es gestiona. 

 

El Sr. Seguí parla d’uns represaliats de Banyalbufar i que estaría bé fer-lis un 

reconeixament i d’aquí en surt una proposta que es plantejaria en un futur Ple com a 

Moció per part de tots els grups per el nomenament de Filla Il.lustre de la Sra. Maria 

Albertí Albertí i la possibilitat de posar-li el seu nom a un carrer. 

Aquest punt queda damunt la taula. 

 

El Sr. Joan Peralta comunica que el Sr. Tomàs Vivot farà el pregó de festes 2013, 

explica que ja se li ha proposat i que va estar molt content. 
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No havent més temes a tractar, quan són les 11:10  hores el President  aixeca la sessió, 

de la que s’estén la present Acta i de la que jo com a Secretari don fe amb el vist i plau 

del Sr. Batle 

 

Banyalbufar, 29 d’abril de 2.013 

La Secretària Accidenal   V.I.P. 

 

 

Begoña Caules Mascaró   Mateu Ferrà Bestard 


